

INVITATION TO TENDER

TENDER: T003-24

Janitorial Services – City Buildings

Sealed Tenders addressed to City of Bathurst, 150 St. George Street, Bathurst, N.B., E2A 1B5, Attn: Clerk's Office and marked on envelope Tender for **T003-24 JANITORIAL SERVICES - CITY BUILDINGS**, will be received until **14:00 HR – TUESDAY – MARCH 5, 2024**, at the City Clerk's Office located at 150 St. George Street, Bathurst, New Brunswick.

This tender consists of Janitorial Services for City owned buildings such as the Pavilion (City Hall, Gym, and Library), the police station and the second floor of the police station, located in Bathurst, New Brunswick.

Specifications and tender documents are available from the Purchasing Department, located at 380 St. Andrew Street or can be requested by e-mail at Guy.DeSilva@Bathurst.ca.

The City reserves the right to accept or reject any or all tenders.

APPEL D'OFFRES

NO. DE SOUMISSION : T003-24

Service de Conciergerie – Édifices de la ville

Les soumissions sous enveloppe scellée portant la mention soumission **T003-24 SERVICE DE CONCIERGERIE – ÉDIFICES DE LA VILLE** et adressée à la ville de Bathurst, 150, rue St George, Bathurst, NB, E2A 1B5, a/s de la greffière municipale, seront reçues jusqu'à **14 H – LE MARDI 5 MARS 2024**.

Cet appel d'offres consiste à assurer le service de conciergerie pour les édifices appartenant à la Ville, comme le Pavillon (hôtel de Ville, gymnase et bibliothèque), le poste de police et le deuxième étage du poste de police, situés à Bathurst, au Nouveau-Brunswick.

Les soumissionnaires peuvent se procurer les documents du dossier d'appel d'offres et le cahier des charges sur demande au Service des achats situé au 380, rue St Andrew ou par courriel à Guy.DeSilva@Bathurst.ca.

La ville se réserve le droit d'accepter ou rejeter toute offre.

Guy DeSilva
Purchasing Supervisor / Superviseur des achats